
 

Bestyrelsesmøde 
Grundejerforeningen Fuglevang 

 
Dato 15-01-2019 
På mødet deltog: STS, BP, CA, RE 
 
1. Godkendelse af referat. 

 
Referat af 04-12-2018 er godkendt. 
 
2. Seneste nyt og adhoc opgaver 
 
Under de enkelte punkter. 
 
3. Økonomi. 
 
Regnskab er afleveret til revisor og vi afventer resultat. 
 
4. Antennen. 
 
Nye priser træder i kraft, samt nye kanaler i de enkelter pakker. TV2 Play kommer som et 
tilbud til kunder der har pakke 3 uden beregning. 
Som en del sikkert har bemærket, så bliver der gravet fiber ned igennem Fuglevang, det er 
YouSee som graver den ned. Som det er nu, så er denne fiber ikke forbundet i nogen ender 
og YouSee har ingen tidshorisont for etablering af fiberen. Bestyrelsen holder øje med 
situationen.  
 
5. Grønne områder. 
 
Kommunen har været på Storkevænget og rettet med ny asfalt på fortovet. På Kragevænget 
er der også kommet nye fliser i sydlig ende. 
De 3 nye vejender er i gang med at blive etableret og får græstæppe og hæk i løbet af 
foråret. Bestyrelsen er tilfredse med resultatet. Endvidere har der været mange 
tilkendegivelser fra beboere som har ytret tilfredshed med det nye udseende.  
 
6. Fester/arrangementer. 
 
Intet nyt. 
 
7. Vedtægter. 
 
Intet nyt. 
 



8. Generalforsamling 
 
Intet nyt. 
 
9. Meddelelser til grundejerne 
 
Ingen. 
 
10. Fastlæggelse af næste møder 
 
5. Februar BP 
5. Marts CA 
 
11. Eventuelt 
 
 
Kirke Såby, den 15. Januar 2019. 
 
Remy Engqvist 
Sekretær 
 


